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Aanwezig: 

• Koru Kerkrade  

• Radar 

• IBWZ  

• Meander 

• Philadelphia 

• SGL 

• Relim/SchoonGMS 

• Limburgse Zorgboeren 

• Adviesraad Maatschappelijke Ondersteuning 

• Gemeente Kerkrade 
 
Afwezig:  

• Levanto/Novizorg,  
 

nr. Onderwerp Besluit/ besproken Actie en actiehouder  

1. Opening en 
mededelingen  
 

De vergadering vindt fysiek plaats op het stadskantoor van de gemeente Kerkrade.   
 
De bijeenkomst is georganiseerd overeenkomstig het oorspronkelijke bepaalde en afgesproken 
format, dat wil zeggen dat de gehele groep gecontracteerde zorgaanbieders is vertegenwoordigd 
door een aantal genodigde partijen (zie hierboven). De communicatie van de inhoudelijke 
bespreekpunten, relevante informatie en gemaakte afspraken vindt plaats via de website van de 
gemeente Kerkrade. Alle aanbieders ontvangen een mail als er nieuwe informatie op de website 
is geplaatst. Deze kan opgehaald worden via de aangereikte link.  
Er is 1 extra agendapunten op voorhand ontvangen van éen van de aanbieders die heden niet 
aan tafel zitten: aandacht voor het tarief voor vervoer gekoppeld aan dagbesteding (oftewel 
dagactiviteit). 

 



nr. Onderwerp Besluit/ besproken Actie en actiehouder  

2. 
 

Voornemen verlenging 
deelovereenkomst  

De gemeente geeft aan dat het college van B&W oorspronkelijk van plan was om per 2025 een 
nieuw contract van start te laten gaan waarvoor een aanbestedingstraject zou worden doorlopen 
in 2024. Dit blijkt echter niet haalbaar. Eerder ingezette acties hieromtrent, waaronder het 
opstarten van sprintweken met de partijen uit de FOT, zijn niet doorgezet. 
De gemeente wil daarom gebruik maken van de optie om de deelovereenkomsten nogmaals met 
een jaar te verlengen. De tarieven 2025 worden geïndexeerd met de OVA conform de bepaling in 
de deelovereenkomst (vooralsnog zit deze net onder de 4%). Steeds verlengen van contract 
betekent volgens de aanwezige zorgaanbieders dat de tarieven niet voldoende worden 
bijgesteld. Hierbij wordt vooral aandacht gevraagd voor het tarief voor vervoer gekoppeld aan 
dagactiviteit.  
Afspraak: de aanbieders worden tijdig schriftelijk geïnformeerd over de verlenging van de 
deelovereenkomst waarbij ook de tarieven 2025 bekend gemaakt zullen worden.  
 
Richting 2026: Gemeente zet in op een dialooggerichte wijze van aanbesteden. Er wordt een 
traject aangegaan waarin een projectleider wordt geworven om dit te gaan opzetten, hoe we dit 
project gaan aanpakken is nog niet helder.  
 
Parallel hieraan wordt de verlenging van het contract tot 2026 vanuit de gemeente voorbereid 
(inclusief de tarieven 2025). Als partijen niet instemmen met verlengen van het contract, dient 
dit voor het einde van het jaar kenbaar gemaakt te worden. 

Gemeente: 
De aanbieders 
worden schriftelijk 
geïnformeerd in het 
4e kwartaal van 
2024. 
 
 
 
 
 

 Kosten vervoer 
gekoppeld aan 
dagactiviteit 

Binnengekomen signaal irt het tarief voor vervoer irt dagactiviteit wordt door de aanwezige 
aanbieders onderkend. Indexeren van de tarieven voor vervoer met de OVA sluit onvoldoende 
aan bij het geschetste probleem. Aangegeven wordt dat een aantal omringende gemeenten 
hierin bijstellingen heeft gedaan. Gemeente hoort de duidelijk boodschap die ook uit eerdere 
jaren bekend is.  Vanuit de AMO wordt het signaal ondersteund. Men geeft aan te vrezen dat als 
de kosten voor vervoer niet dekkend zijn, deze ten laste gaan van de mogelijkheden tot het 
leveren van zorg. Vraag aan alle aanwezigen: welke ideeën zijn er om het financieel beheersbaar 
te houden?  
Afspraak: voorstellen zijn welkom en kunnen aangedragen worden. De gemeente neemt het 
signaal mee en onderzoekt mogelijkheden m.b.t. aanpassen van de tarieven voor vervoer 
gekoppeld aan dagactiviteit. Er kan op dit vlak geen toezegging worden gedaan.  

Gemeente:  
Tarieven voor 
vervoer gekoppeld 
aan dagactiviteit 
onderzoeken voor 
2025  



nr. Onderwerp Besluit/ besproken Actie en actiehouder  

 Maand- indicatie 
periode 

Door Meander wordt ingebracht dat overgaan van declaratie van maand- naar indicatieperiode 
een wens is, de overige aanwezige partijen onderstrepen dit. Als je richting een nieuw contract 
gaat, kun je daar afspraken over maken. Men geeft aan dat het niet zozeer uit declaratie- 
technisch, dus financieel, oogpunt belangrijk is, maar dat het met name vanuit kwalitatieve 
dienstverlening niet wenselijk om zo te werken. Bij crisissituaties willen de aanbieders meteen 
kunnen handelen als er extra ondersteuning nodig is.  
Gemeente: aanbieders dienen te handelen vanuit hun professionaliteit en kunnen in geval van 
crisissituaties/ wijziging van de klantsituatie contact opnemen met de gemeentelijke toegang die 
het mandaat heeft om te handelen, indien noodzakelijk. 
Koru onderkent de bereidheid om op te hogen maar dat vergt aanvullend onderzoek met de 
gemeente terwijl je als aanbieder tegelijkertijd met die crisis bezig bent. Zou fijner zijn als je bij 
crisis kunt bellen met het verzoek de uren voor een afgeschermde tijd op te hogen en dat het 
onderzoek naderhand wordt gedaan als de crisis is gaan liggen.  
Gemeente: dit aandachtspunt wordt meegenomen in een traject aanbesteding richting 2026. 
Route via Toegang wordt nogmaals benadrukt. 

 

 HBH en Begeleiding HbH en begeleiding worden niet samengevoegd tot 1 kavel, ze blijven los van elkaar maar wel 
vanuit dezelfde gedachtegang: wijkgericht werken met een hybride toegang.  
 
Gemeente onderkent het belang van de koppeling met welzijn. De gemeente staat er echter niet 
voor om welzijn te integreren in 1 van de twee kavels. Natuurlijk is er een grijs gebied tussen de 
welzijnsfuncties en begeleiding/dagactiviteit.  
 
Meander: wat zijn de afwegingen van de gemeente om deze keuze te maken?  
Centraal hierin staat de positie van het welzijnswerk in Kerkrade. Er komt een ontwikkeltraject 
waarin je als gemeente al dit soort vragen gaat uitwerken en bepalen welke keuzes zijn en hoe 
dit aan te pakken. We komen hier nog uitgebreid op terug in het traject richting 2026. 

 

 Rondvraag/ wat 
verder ter tafel komt: 

Gemeente: er volgt in het laatste kwartaal van 2024 een 2e FOT waarin de stand van zaken 
richting 2026 breed wordt gedeeld.  

Gemeente: in 4e 
kwartaal een FOT 
inplannen 

 


